
 
CONSILIUL JUDEȚEAN BUZĂU 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în şedinţa ordinară a 
Consiliului Judeţean Buzău  

        din data de 17 octombrie 2024 
 
 

 
Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul Petre - Emanoil Neagu –

Preşedinte al Consiliului Judeţean Buzău. 

La şedinţă participă domnul Vicepreședinte al Consiliului Județean Buzău: 
Petre Adrian – Robert și consilierii judeţeni: Alexandrescu Gabriel – Adrian, 
Baciu Gabriel - Paul, Barbu Valentin, Dimitriu Costel, Iacob Cristina – Iuliana, 
Buşcu Alexandru, Enescu Liviu – Adrian, Savu Marian, Rânja Paul - Eugen, 
Manolache Valentin, Holban Corina - Monica, Mărgărit Georgian, Stan Sorin – 
Valeriu, Bogdan Ion, Bîrlă Marian, Petre Mirela, Scîntei Faustin – Doru, 
Munteanu Ştefăniţă, Corcodel Claudiu, Alexandru Ioan – Cristian, Pitiș Cornel, 
Zoican Adrian, Popa Constantin, Vioiu Cristinel - Nicolae, Posea Mircea – 
Ciprian, Ștefu Viorel, Iuga Ionuț – Ciprian, Dragomir Ionuţ – Sebastian. 

Absenți motivat: Rache Aurelian Felix și Mocanu Viorel. 

La lucrările şedinţei mai participă domnul Mihai Laurențiu Gavrilă – 
Secretarul General al Județului Buzău, doamna Mirela Oprea – Director 
executiv – Direcția Juridică și Administrație Publică Locală și domnul Liviu – 
Mihail Ciolan- Director executiv – Direcția economică. 

La lucrările şedinţei sunt prezenţi reprezentanţi ai presei, radiourilor şi 
posturilor locale de televiziune.  

Consilierii judeţeni au fost convocaţi în şedinţă ordinară în baza Dispoziţiei 
Preşedintelui Consiliului Judeţean Buzău nr. 365 din 10 octombrie 2024. 

 
Lucrările şedinţei sunt deschise de domnul Petre – Emanoil Neagu – 

Preşedinte al Consiliului Judeţean Buzău care a spus: 

Doamnelor și domnilor consilieri județeni, 

 Vreau să încep simplu prin a vă mulțumi pentru spiritul de prietenie și 
cred că am fost și buni colegi indiferent de spectrul politic pe care îl 
reprezentăm. Cred că a fost un mandat în care cu ajutorul dumneavoastră și 
nu în ultimul rând al aparatului propriu al Consiliului Județean Buzău am 
încercat să dăm tot ce e mai bun din noi ca să facem lucruri bune pentru 
cetățeni și pentru asta eu vă mulțumesc și vă urez succes în tot ceea ce vreți 
să faceți domniile voastre după acest mandat; unii veți fi în continuare consilieri 
județeni, alții aveți activitățile dumneavoastră proprii.  
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Și am vrut să facem așa o cutumă, sper că și cei care vor veni în mandatul 
următor să o continuie, de a vă oferi un simbol în semn de apreciere, prețuire 
și recunoaștere a exercitării mandatului de consilier județean. 

Să trecem la desfășurarea ședinței: 

Prin Dispoziţia nr. 365 din 10 octombrie 2024, am convocat astăzi, 17 
octombrie a.c., Consiliul Judeţean Buzău în şedinţă ordinară. 

 La şedinţă sunt prezenţi 30 consilieri județeni și Președintele Consiliului 
Județean Buzău. 

 Şedinţa este legal constituită şi îşi poate desfăşura lucrările. 

* 

Vă supun aprobării prin vot, procesul-verbal al şedinţei ordinare din data 
de 25 septembrie 2024, care a fost afişat pe site-ul propriu.  

Nu au fost observaţii. Supus la vot, procesul verbal a fost aprobat cu 30 
voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 

* 

 Înainte de a intra în ordinea de zi vreau să mulțumesc colegilor care         
s-au gândit ca în această ședință să-mi acorde titlul de cetățean de onoare. Vă 
informez că îl retrag și să vă spun și de ce: mă onorează acest titlu de cetățean 
de onoare, dar stând și gândind foarte bine nu vreau să trec nici în rezervă nici 
în retragere, pentru că o să am onoarea să reprezint cetățenii județului Buzău, 
probabil în Parlamentul României și încă nu mi-am spus ultimul cuvânt. Eu cred 
că titlul de cetățean de onoare trebuie să se acorde atunci când trebuie să 
încununeze o întreagă activitate. Încă o dată mulțumesc inițiatorului, singurul 
motiv pentru care refuz este pentru că eu cred că mai am lucruri de făcut 
pentru a merita acest titlu. 

 Domnul Petre Adrian – Robert: - Domnule Președinte, într-adevăr ați 
spus niște cuvinte foarte frumoase dar să știți că nu veți scăpa de noi pentru 
că din calitatea dumneavoastră viitoare de deputat în Parlamentul României o 
să vă „deranjăm” cu diverse probleme pentru a ne ajuta. Vă mulțumim mult 
pentru colaborare, eu în primul rând pentru că m-ați propus în această funcție 
de vicepreședinte acum 9 ani și să știți că împreună vom derula proiectele pe 
care le-am început și cu siguranță împreună cu consilierii județeni care au fost 
în acest mandat și cei care vor fi în mandatul următor vom face tot ceea ce 
este mai bine pentru ca cetățenii județului Buzău să ducă o viață mai bună. 

Domnul Petre Emanoil – Neagu: - Vă supun aprobării următoarea 
ordine de zi: 
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I. PROIECTE DE HOTĂRÂRE PRIVIND: 

1. Execuția bugetului propriu al județului Buzău pe cele două secțiuni și 
a bugetului împrumuturilor interne pe secțiunea de dezvoltare la trimestrul al 
III-lea 2024; 

2. Aprobarea rectificării a X-a a bugetului propriu al județului Buzău pe 
anul 2024; 

3. Rectificarea a II-a a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al 
Centrului Județean de Resurse și Asistență Educațională Buzău; 

4. Rectificarea I a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al 
Centrului Județean de Cultură și Artă Buzău; 

5. Rectificarea a V-a a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău; 

6. Declararea apartenenței la domeniul public al județului Buzău a două 
construcții edificate pe terenul aferent Spitalului Județean de Urgență Buzău, 
situat în municipiul Buzău, strada Stadionului nr. 7; 

7. Aprobarea dării în folosință gratuită a unui spațiu în imobilul 
proprietate publică a Județului Buzău, aflat în administrarea Consiliului 
Județean Buzău, situat în municipiul Buzău, strada Chiristigii nr. 3, județul 
Buzău, Autorității Naționale de Reglementare în Domeniul Minier, Petrolier și al 
Stocării Geologice a Dioxidului de Carbon; 

8. Stabilirea unor măsuri privind Centrul de recuperare pentru victimele 
violenței în familie Rm. Sărat și, respectiv, Complexului de servicii comunitare 
Rm. Sărat din structura Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Buzău; 

9. Aprobarea reorganizării Centrului de Integrare prin Terapie 
Ocupațională Rm. Sărat din structura Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Buzău în Complex de servicii pentru persoanele adulte cu 
dizabilități Rm. Sărat; 

10. Aprobarea numărului de personal, numărul de funcții publice, 
organigramei și statului de funcții ale Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Buzău – formă actualizată 2; 

11. Stabilirea cuantumului indemnizației de ședință pentru membrii 
Comisiei de Orientare Școlară și Profesională de la nivelul Centrului Județean 
de Resurse și Asistență Educațională Buzău; 
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12. Aprobarea unor modificări în statul de funcții al Spitalului Județean 
de Urgență Buzău; 

13. Aprobarea documentului strategic MASTER PLAN pentru necesarul 
de investiții în infrastructura de apă și apă uzată din județul Buzău, pentru 
perioada 2023-2053; 

14. Acordarea unui premiu special sportivei Nicolaie Denisa - Ancuța – 
canotoare, pentru performanțe naționale și internaționale; 

15. Aprobarea acordării titlului de „Cetățean de onoare al Județului 
Buzău” domnilor consilieri județeni Baciu Gabriel – Paul, Pitiș Cornel și Enescu 
Liviu - Adrian; 

* 

   Supun aprobării ordinea de zi: 

 Supusă la vot, ordinea de zi, a fost aprobată cu 30 voturi „pentru” și 
Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 
* 

1. Vă supun la vot proiectul de hotărâre privind execuția bugetului 
propriu al județului Buzău pe cele două secțiuni și a bugetului împrumuturilor 
interne pe secțiunea de dezvoltare la trimestrul al III-lea 2024.  

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

2. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a 
X-a a bugetului propriu al județului Buzău pe anul 2024. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

3. Supun la vot proiectul de hotărâre privind rectificarea  a II-a a 
bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al Centrului Județean de Resurse 
și Asistență Educațională Buzău. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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4. Supun votului proiectul de hotărâre privind rectificarea I a bugetului 
de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al Centrului Județean de Cultură și Artă 
Buzău. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

5.Vă supun votului proiectul de hotărâre privind rectificarea  a V-a a 
bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău.  

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

6. Supun la vot proiectul de hotărâre privind declararea apartenenței la 
domeniul public al județului Buzău a două construcții edificate pe terenul 
aferent Spitalului Județean de Urgență Buzău, situat în municipiul Buzău, 
strada Stadionului nr.7. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 28 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 
(domnii Zoican Adrian și Barbu Valentin nu au participat la vot fiind sub 

incidenţa art. 228 alin. (1) lit. „e”, respectiv lit. „a” din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ). 

* 

*     * 

7. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea dării în folosință 
gratuită a unui spațiu în imobilul proprietate publică a Județului Buzău, aflat în 
administrarea Consiliului Județean Buzău, situat în municipiul Buzău, strada 
Chiristigii nr.3, județul Buzău, Autorității Naționale de Reglementare în 
Domeniul Minier, Petrolier și al Stocării Geologice a Dioxidului de Carbon. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

8. Supun votului proiectul de hotărâre privind stabilirea unor măsuri 
privind Centrul de recuperare pentru victimele violenței în familie Rm. Sărat și, 
respectiv, Complexului de servicii comunitare Rm. Sărat din structura Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău.  
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Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

9. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea reorganizării 
Centrului de Integrare prin Terapie Ocupațională Rm. Sărat din structura 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău în Complex 
de servicii pentru persoanele adulte cu dizabilități Rm. Sărat. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

10. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de 
personal, numărul de funcții publice, organigramei și statului de funcții ale 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău – formă 
actualizată 2. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

11. Supun la vot proiectul de hotărâre privind stabilirea cuantumului 
indemnizației de ședință pentru membrii Comisiei de Orientare Școlară și 
Profesională de la nivelul Centrului Județean de Resurse și Asistență 
Educațională Buzău. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

12. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea unor modificări 
în statul de funcții al Spitalului Județean de Urgență Buzău.  

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 28 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 
(domnii Zoican Adrian și Barbu Valentin nu au participat la vot fiind sub 

incidenţa art. 228 alin. (1) lit. „e”, respectiv lit. „a” din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ). 
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13. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea documentului 
strategic MASTER PLAN pentru necesarul de investiții în infrastructura de apă 
și apă uzată din județul Buzău, pentru perioada 2023 – 2053.  

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

14. Supun votului proiectul de hotărâre privind acordarea unui premiu 
special sportivei Nicolaie Denisa - Ancuța – canotoare, pentru performanțe 
naționale și internaționale. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 
* 

Din motive obiective sportiva noastră nu poate fi prezentă, dar o invit pe 
mama pentru a ridica premiul. 

* 

*     * 
15. Proiectul de hotărâre privind aprobarea acordării titlului de „Cetățean 

de onoare al Județului Buzău” domnilor consilieri județeni Baciu Gabriel – Paul, 
Pitiș Cornel și Enescu Liviu – Adrian a fost inițiat în parteneriat cu domnul 
consilier județean Popa Constantin. 

 
Mă bucur foarte mult pentru această inițiativă pentru că mi-aduc aminte 

cu nostalgie și emoție de primul meu mandat de consilier județean în anul 1992 
la primele alegeri libere pentru Consiliul Județean. Era o perioadă și tulbure dar 
și interesantă și nouă pentru noi toți, pentru că la vremea respectivă consilierii 
județeni erau aleși prin vot indirect: întâi se votau consilieri 
locali/municipali/orășenești iar după, consilierii locali se transformau în electori 
și iar se făcea un birou electoral județean unde veneau toți consilierii locali din 
județul Buzău și alegeau din lista partidelor, prin vot, consilierii județeni. Erau 
45 de consilieri județeni care alegeau Delegația permanentă și bineînțeles 
Președintele și cei doi Vicepreședinți. Cu domnul Baciu am avut onoarea să fac 
parte din aceeași comisie unde dumnealui era Președinte și eu Secretarul 
comisiei. Este un domn care a reușit, spre meritul domniei sale, să facă parte 
din toate legislaturile județene, este un om care și-a adus aportul prin 
experiența domniei sale, el fiind și inginer și profesor.  

Următorul este colegul nostru viitor cetățean de onoare domnul Pitiș care 
și domnia sa și-a adus aportul atât din punct de vedere profesional fiind șef de 
Ocol, director la Direcția Silvică cât și din punctul de vedere al promovării de 
proiecte în Consiliul Județean.  
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Nu în ultimul rând domnul Enescu un alt prieten și coleg al nostru un om 

cu o stabilitate fantastică din punct de vedere al traiectoriei politice. Dumnealui 
a venit cu un partid și pleacă cu același partid din Consiliul Județean. Este un 
om care are mai multe mandate la activ, a fost și este un om echilibrat care la 
fel ca și ceilalți doi colegi nu au pus niciodată mai presus interesul politic sau 
al partidului pe care îl reprezintă decât interesele cetățenilor și pentru asta noi 
astăzi ne vom da votul pentru a deveni cetățeni de onoare. 

 Vă mulțumim! 
Domnule Popa, înainte de a supune la vot, vă dau cuvântul în calitate de 

inițiator. 
 
Domnul Popa Constantin: - Domnule Președinte, domnule 

Vicepreședinte, stimați colegi, am să încep prin a spune că acești 4 ani au fost 
o onoare pentru mine să fiu alături de dumneavoastră. Astăzi la ultima ședință, 
pe lângă mulțumiri, vreau să vă spun că sunt foarte onorat că îl cunosc pe 
domnul Baciu de când avea părul negru și mustața neagră. Eram foarte tineri. 
Există o vorbă românească „A fi om e lucru mare, a fi domn e o întâmplare!”, 
iar domnul Baciu e un om adevărat. Sunt mândru că am reușit să promovez 
acest proiect. Domnule Președinte, faptul că domnul Baciu, domnul Pitiș și 
domnul Enescu primesc această recunoaștere, nu înseamnă că este sfârșit de 
carieră, mă aștept ca domnul Baciu să meargă înainte cu ce și-a propus. 

 
Domnul Petre Emanoil – Neagu: - Pentru că domniile sale nu mai fac 

parte din Consiliul județean, din acest punct de vedere m-am gândit că merită 
acest titlu de cetățean de onoare. Eu continui cariera politică în Parlamentul 
României și aș vrea să nu creadă lumea că sunt în rezervă. Mi se pare corect 
că dacă vreodată se va gândi cineva să mă înnobileze cu acest titlu de cetățean 
de onoare să mai pun câteva puncte la cariera mea modestă politică. 

 
Domnul Popa Constantin: - În acest context stimați colegi, am o 

rugăminte personală la fiecare dintre dumneavoastră, aș vrea să ne ridicăm în 
picioare și să dăm aceste distrincții în aplauzele și aprecierea noastră. 

 
 Domnul Petre Emanoil – Neagu: - Supun la vot proiectul de hotărâre. 
 
 Nu au mai fost alte intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost 

aprobat cu 30 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 

 Urmează festivitatea de înmânare plachete pentru cetățenii de onoare. 
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Domnul Petre Emanoil – Neagu: - Mai sunt alte intervenții? 

Domnul Iuga Ionuț Ciprian: - Aș vrea să mulțumesc și eu  tuturor 
colegilor din mandatul actual și să urez succes noilor colegi care vor face parte 
din Consiliul Județean. În calitate de lider de grup al consilierilor PNL cred că 
am avut o bună colaborare și am sprijinit proiectele de hotărâre care au fost în 
avantajul județului și cred că alături de ceilalți colegi am reușit de fiecare dată 
să trecem peste orgoliile politice și să luăm decizii în sprijinul locuitorilor 
județului Buzău. Mulțumesc domnule Președinte, mulțumesc aparatului de 
specialitate care ne-a sprijit în tot ceea ce a fost necesar în luarea celor mai 
bune decizii și succes noului consiliu. 

 Domnul Petre Emanoil – Neagu: - Am avut dreptate, vedeți ce a 
însemnat solidaritatea și relațiile interumane. Mulțumesc domnului Ghiveciu, 
chiar dacă nu mai face parte din Consiliu Județean, că astăzi ne-a onorat cu 
prezența la ultima ședință a acestui mandat. Asta însemnă că într-adevăr am 
fost o echipă. 

Domnul Baciu Gabriel: - Onorată adunare, m-ați făcut să transpir cu 
atâtea emoții pozitive. Sunt la capitolul mulțumiri, în primul rând la capitolul 
„laudatio” care m-a onorat și pe care nu mă îndoiesc că l-ați citit prin care  mi 
s-au acordat anumite calități, deci mulțumirea se îndreaptă direct către domnul 
Președinte Neagu și domnul consilier-ex-senator Popa. Și dacă tot suntem la 
capitolul mulțumiri, aș vrea să adresez aceste mulțumiri celor 4 categorii cu 
care am lucrat, care m-au impresionat și care au condus la rezultatele de 
excepție, zic eu, ale județului nu numai în acest mandat dar mai ales în ultimii 
10 ani pentru cel mai longeviv și eficient Președinte dintre cei 4 pe care i-a 
avut Consiliul Județean. În primul rând mulțumirile se adresează conducerii 
Consiliului Județan în totalitatea sa pentru că au reușit să creeze climatul acela 
de solidaritate, de înțelegere care a avut un singur scop de fapt, ca cetățenii 
județului să trăiască mai bine, să fie mai mulțumiți. 

 Un cuvânt în legătură cu cea de-a doua categorie de mulțumire, se 
referă la tot aparatul tehnic al Consiliului Județean, pentru că sunt de o 
competență extraordinară, pentru că au format întotdeauna o echipă și pentru 
că au avut foarte mult bun simț. Nu s-a întâmplat vreodată să ceri ajutorul 
acestor oameni și să fii refuzat. Vreau în acest context să felicit și să fie un 
punct special pentru doamna director Mirela Oprea care a ținut în mâna sa 
Direcția juridică, ea este responsabila cu proiectele de hotărâri, cu 
regulamentele, cu legile și de aceea Consiliul Județean nu a avut probleme din 
acest punct de vedere în instanțele judecătorești.  

Nu pot să nu mă refer și la consilierii județeni cu care am lucrat de-a 
lungul timpului și în ultimul Consiliu Județean dovedindu-se încă odată că 
putem să fim solidari, că putem să fim înțelegători că nu are ce să caute în 
administrație o politică de partid care ne-ar fi făcut mai mult rău. Mi-aduc 
aminte la primele consilii județene așa se întâmpla și ne certam. 
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Nu în ultimul rând vreau să mulțumesc presei care a înțeles rolul în a 
relata veridicitatea lucrărilor pe care le-am făcut. Aici ating un punct care se 
referă la realizările de excepție ale județului privind infrastructura și în final o 
viață mai bună pentru cetățenii județului singurul obiectiv pe care l-am avut 
de altfel. 

Și pentru că trebuie să fie și un sfârșit care nu întotdeauna înseamnă un 
început vreau să vă doresc tuturor Sărbători liniștite, sănătate, noroc, să urăm 
succes noului Consiliu Județean care va urma după noi și să auzim numai de 
bine stimați colegi. 

Domnul Pitiș Cornel: - Domnule Președinte, stimați colegi, onorat 
auditoriu eu am să vă spun povești. Prima poveste este că am ajuns din 
întâmplare în județul Buzău. Acum vreo 10 zile am petrecut o perioadă cu șeful 
meu de promoție, care era tot brașovean ca mine, și mi-a spus că a avut în 
vedere și Ocolul silvic la repartiție dar a ales altceva. Prima întâmplare: am 
ajuns la Pârscov acum 45 de ani când am absolvit Facultatea de sivicultură din 
Brașov, eu fiind brașovean. În ultimul an de facultate mi-au căzut în mână 
două cărți, una era „Tratat despre lucrul bine făcut” al unui polonez - Tadeusz 
Kotarbinski și a doua era o carte despre cel mai mare silvicultor român Marin 
Drăcea în interiorul căreia se găsea și predarea unei conferințe pe care a    
ținut-o înainte de 1928 la Academia de Științe Agricole și Silvice cu titlul „Rolul 
social al inginerului silvic”. Vă rog să mă credeți că m-a marcat și chiar înainte 
de anul 2000 când am activat oficial în activitatea extraprofesională și socială 
a județului Buzău m-am implicat în relațiile sociale și aceasta dincolo de 
profesia pe care am practicat-o 41 de ani. Sunt buzoian de 45 de ani și 
mulțumesc locuitorilor județului Buzău și Buzăului, așa generic, pentru tot ce 
mi-a oferit: o viață de familie, împliniri profesionale și împliniri sociale. 
Mulțumesc domnului Popa Constantin, domnului Președinte în special pentru 
posibilitatea de a activa două mandate în Consiliul Județean și vă felicit pentru 
aceste ultime două mandate pentru un lucru pe care eu îl consider deosebit – 
fondurile alocate în secțiunea de dezvoltare au crescut vizavi de fondurile în 
secțiunea de funcționare. Acestea aduc creșterea nivelului de trai al populației 
din județul Buzău. Vă mulțumesc încă o dată tuturor pentru votul acordat și vă 
doresc împliniri în plan personal, profesional și social. 

Domnul Enescu Liviu – Adrian: - E greu să aduc un plus la ceea ce au 
spus colegii mei. Nu pot decât să mă alătur cu mulțumiri către conducerea 
Consiliului Județean, către aparatul propriu al Consiliului Județean pentru că 
așa cum au spus și colegii mei, ne-au suportat cu bune și cu rele de fiecare 
dată când am solicitat sprijinul și ajutorul dumnealor. Noului Consiliu Județean 
îi doresc doar înțelepciune pentru a continua proiectele începute și de ce, nu 
de a găsi alte proiecte cu mult mai bune, care să aducă un plus valoare la 
bunăstarea cetățenilor județului Buzău. Vă mulțumesc! 
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Domnul Petre – Emanoil Neagu: - Declar închise lucrările acestui 
mandat mulțumindu-vă pentru participare și vă doresc mult succes tuturor în 
noul mandat al Consiliului Județean Buzău. 

 
 
 
 

PREŞEDINTE, 

   PETRE – EMANOIL NEAGU 

 

 

 

 

   SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI BUZĂU, 

                                                  MIHAI – LAURENŢIU GAVRILĂ 

 

  

   Verificat, 

Mirela Oprea 

 

 

                                                        Steno-tehnored:   

                                                                 Șulă Steliana, Ardeleanu Andreea  
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